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Svenska Beauceronldubbens medlemsmöte 7 september 2024
Närvarande: Kerstin Larsson, Inger Söderqvist, Rickard Söderqvist, Malin Olsson Asp, Fredrik

Sturén, Marie Strömberg, Siri Holm, Kerstin Dömestedt, ÅsaJönsson, Ida Fernberg, Maja Blom,
ÅsaAlfred
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Mötet öppnas
Beauceronklubbens ordförande Ida Fernberg öppnade mötet.

Fastställande av röstlängd

Röstlängden fastställdes till 12 personer.

Val av protokolljusterare(2 St.) och tillika rösträknare

Malin Olsson Asp och Maja Blom valdes till justerare.

Mötets utlysning

Mötet har utlysts på ett korrekt sätt.

Val av mötesordförande

Ida Fernberg valdes till mötesordförande.

Val av mötessekreterare

ÅsaAlfred valdes till protokollförare.

Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes

Inkorsningsprojekt

Ida Fernberg och Maja Blom informerade om det inkorsningsprojekt som
förhoppningsvis ska göras — de har vardera ansökt att få göra en inkorsningskull, Maja
med en briardhane och Ida med en schäferhane. Ansökan är godkänd av styrelsen för
Svenska Beauceronklubben och ligger nu hos SBK för godkännande och därefter gården
till SKKs avelskommittée.
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Hälsoenkät

Ida informerade om hälsoenkäten som skickats ut till alla som står som ägare till en
beauceron upp till 12 årsålder. Svarsstatistiken kommer att användas i RAS. Ytterligare

en enkät, för äldre hundar, kommer så småningom att komma ut på hemsidan.

10. Rasspecial
Eftersom ansökan inför en rasspecial ska göras flera år i förväg kan klubben anordna en
rasspecial tidigast 2027.

11.Mässor (Stockholm och Elmia)
Stockholm i december 2024 samt Elmia i mars 2025 — dessa mässor vill klubben försöka
vara med på, det hänger på att vi har tillräckligt med personer som kan bemanna
montern.

12. Övriga ärenden
Inga övriga ärenden.

13. Mötet avslutas

Ordförande avslutade mötet.

ÅsaAlfred, mötessekreterare

Malin Olsson Asp, justerare

Ida Fernberg, mötesordföran

Maja 0m, justerare


